
1 

   

Protokół  nr XV/07 
 
z obrad XV sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 25 września 2007 roku  
w godzinach  1100    - 1400    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
  
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołów  z  XIII i XIV  sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za rok 

2006. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1) zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 rok, 
2) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ełku, 
3) nadania nazw ulicom, 
4) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 

„Kajki” w Ełku,  
5) uchylenia: Uchwały Nr XXV/222/04 Rady Miasta Ełku z dnia 28.10.2004, Uchwały 

Nr XXVII/240/04 Rady Miasta Ełku z dnia 07.12.2004, Uchwały Nr XXVII/241/04 
Rady Miasta Ełku z dnia 07.12.2004r.,  Uchwały Nr XLI/364/06 Rady Miasta Ełku z 
dnia 31.01.2006, Uchwały Nr XLVIII/427/06 Rady Miasta Ełku z dnia 29.08.2006, 

6) współpracy z miastem Oziersk w Obwodzie Kaliningradzkim w Federacji Rosyjskiej. 
 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Oświadczenia i wolne wnioski.  
9. Zakończenie obrad. 

 
 

Do punktu –1- 
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski powitał wszystkich zebranych                      

i otworzył XV sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.  
 
 

 Do punktu –2- 
Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski poprosił o zgłaszanie uwag, 

zastrzeżeń do protokołów nr XIII/07 z dnia 28 sierpnia 2007 roku  i nr XIV/07 z dnia    
13 września  2007 roku. 

W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Andrzej Orzechowski 
poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów, kolejno: 
– protokół nr nr XIII/07  z dnia 28 sierpnia 2007 roku;  18 głosami „za” - jednomyślnie 

„za” radni przyjęli protokół. W trakcie głosowania nieobecni radni:  Stradczuk J., 
SzulińskiR. 

– protokół nr nr XIV/07  z dnia 13 września  2007 roku; 20 głosami „za” - 
jednomyślnie „za” radni przyjęli protokół. W trakcie głosowania nieobecni radni: 
Jędrkiewicz Z., Przekop T., Stradczuk J. 
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Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski poprosił o  uwagi lub wnioski 
do rozesłanego porządku obrad.  
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił wniosek  o skreślenie z porządku obrad 
w punkcie 6 podpunktu 2: 
–  6)2 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia czasu zajęć wychowawczo-dydaktycznych 

przeznaczonych na realizację podstawy programowej wychowania przedszkolnego 
oraz ustalenia opłat za świadczenia przedszkoli publicznych i Miejskiego Przedszkola 
i Żłobka „Ekoludki” prowadzonych przez Miasto Ełk. 

  Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poddał pod głosowanie wniosek 
zgłoszony przez Prezydenta Miasta wyżej zacytowany; 21 głosami „za” - jednomyślnie 
„za” radni przyjęli wniosek. W trakcie głosowania nieobecni radni: Dzienisiewicz I.,  
Przekop T. 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta Andrzej Orzechowski  poinformował, że 
Rada wprowadziła zmiany w porządku posiedzenia zgodnie z przegłosowanym                        
i przyjętym wnioskiem. Odczytał porządek obrad po zmianach. 

 
 Do punktu –4- 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia               
24 sierpnia 2007 r. do dnia 20 września 2007 r., w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie 
przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  
  
Do punktu –5- 

 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 
rok 2006, w załączeniu do protokołu. 
 Radny R.Baranowski zwrócił uwagę na problem alkoholizmu w rodzinach                      
w naszym mieście.  Zaapelował o wykorzystanie prac społeczno-użytecznych. Zdaniem 
radnego tym pracom należy baczniej się przyjrzeć i w szerszym zakresie korzystać. 
Poprosił o więcej informacji na temat pomocy rodzinom dotkniętym problemem 
alkoholizmu. 
  

Do punktu –6- 
1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2007, w załączeniu do 
protokołu. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o krótką prezentację 
zmian w budżecie. 
 Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego A.Semeńczuk omówił autopoprawkę 
do przedłożonych zmian w budżecie miasta, zgodnie z pismem z dnia 19 września 2007 
r.  stanowiącym załącznik do protokołu. 
 Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką 
Prezydenta Miasta, które radni otrzymali na piśmie. Następnie w imieniu Prezydenta 
Miasta  wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
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> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany budżecie miasta. 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku W.Pieńkowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
  W  związku z brakiem formalnych zastrzeżeń Przewodniczący Rady Miasta 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 23 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę  Nr XV/136/07 w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2007 
rok. Uchwała w załączeniu do protokołu.  
 

*   *   * 
2) Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ełku,                        
w załączeniu do protokołu. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii                   
o zgłoszonych kandydatach na ławników. 
 Przewodniczący Zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 
Rejonowego w Ełku Waldemar Pieńkowski odczytał protokół z posiedzeń Zespołu 
opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Ełku, które odbyły się         
w dniach 5, 13  i 25 września 2007  roku. Protokół w załączeniu. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski zaproponował, aby Komisja 
Skrutacyjna  w składzie wcześniej powołanym w dniu dzisiejszym pracowała. 
 Radni przez aklamację zgodzili się z powyższą propozycją.  
 Komisja Skrutacyjna  w składzie: Dudzis Krzysztof,  Paczkowska Wioletta i 
Wisowaty Bogusław przystąpiła do pracy. 
 Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania tajnego. 
 Radna Wioletta Paczkowska – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej omówiła 
zasady głosowania. 
 Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania. Radni wg listy obecności 
kolejno podchodząc do stolika, na którym stała urna, dokonywali wyboru, a następnie 
swój głos wrzucali do urny.   
 Po zakończeniu w/w procedury Komisja Skrutacyjna przystąpiła do ustalenia 
wyniku głosowania. 
 Protokoły z głosowania tajnego sporządzone przez Komisję Skrutacyjną odczytała 
Przewodnicząca Komisji Wioletta Paczkowska. Protokoły sporządzone przez  Komisję 
Skrutacyjną wraz z zamkniętymi i opieczętowanymi kopertami zawierającymi karty do 
głosowania,  stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu  w temacie Przewodniczący 
RM A.Orzechowski odczytał projekt uchwały uwzględniając zapisy w § 1 i w § 2 zgodne 
z wynikiem głosowania tajnego zawartym w protokole Komisji Skrutacyjnej,                        
a mianowicie:  
„§ 1. Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym na ławników do Sądu Rejonowego w Ełku, 
na okres  kadencji 2008 – 2011, wybrane zostały następujące osoby: 

1. Andruszkiewicz Teresa 
2. Ciołko Ewa Elżbieta 
3. Hermanowicz Mieczysław 
4. Jarmoc Władysława 
5. Kondraciuk Grażyna 
6. Kosiorek Jan 
7. Kossakowska Anna 
8. Kostowska Anna 
9. Kurzyna Zygmunt 
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10. Niedźwiecki Bogdan 
11. Pawlukowska Grażyna Ewa  
12. Pierczyk Ilona Anna 
13. Remiszewska Alicja Cecylia   
14. Rybaczek Anna  
15. Sokołowska Teresa 

§ 2.  Stwierdza się, że w głosowaniu tajnym na ławników do Sądu Rejonowego w Ełku 
do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy, na  okres kadencji 2008 – 2011, 
wybrane zostały następujące osoby: 

1. Dobrowolska Urszula  
2. Czupis Bożenna Janina  
3. Guziak Wiesław 
4. Hanulak Ryszard  
5. Lesiewicz Marianna  
6. Różycka Teresa 
7. Wasilewski Dariusz  
8. Złotowski Michał „ 

i poddał pod głosowanie podjęcie uchwały   w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy            
0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za”  radni podjęli 
Uchwałę Nr XV/137/07  w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Ełku.                        
Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowani nieobecni  radni: 
Dzienisiewicz I., Stradczuk J.              
 

*  *  * 
3) Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom,  w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił projekt uchwały. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały                     
z propozycjami nadania nazw ulic zaproponowanymi przez Prezydenta Miasta, czyli: 
1) ulicy położonej na Osiedlu Jeziorna łączącej ulicę Matki Teresy z Kalkuty z ulicą Jana 
Pawła II, opisanej na rysunku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ełk 
–  osiedle Jeziorna” symbolem 75 KP nadać nazwę  ul. Św. Ojca Pio. 
2)  ulicy położonej na Osiedlu Jeziorna łączącej ulicę Jana Pawła II z ulicą Spacerową, 
opisanej na rysunku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Ełk – osiedle 
Jeziorna” symbolem 89 KP nadać nazwę ul. Zimowa.  
 W związku z brakiem chętnych do zabrania głosu Przewodniczący RM 
A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami 
„za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach wstrzymujących – jednomyślnie „za” radni 
podjęli Uchwałę Nr XV/138/07 w sprawie nadania nazw ulicom. Uchwała                        
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni  radni E.Palczewski, 
W.Paczkowska, I.Dzienisiewicz. J.Stradczuk.            
 

*   *   * 
4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla „Kajki” w Ełku,   w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił projekt uchwały. 
  Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
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>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.            
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                 
w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 1 głosie 
wstrzymującym  radni podjęli Uchwałę Nr XV/139/07  w sprawie przystąpienia do 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Kajki”                  
w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: 
I.Dzienisiewicz, J.Stradczuk,  E.Palczewski, W.Paczkowska.         
 

*    *   * 
  

5)  Projekt uchwały w sprawie uchylenia: Uchwały Nr XXV/222/04 Rady Miasta Ełku            
z dnia 28.10.2004, Uchwały Nr XXVII/240/04 Rady Miasta Ełku z dnia 07.12.2004, 
Uchwały Nr XXVII/241/04 Rady Miasta Ełku z dnia 07.12.2004r.,  Uchwały                        
Nr XLI/364/06 Rady Miasta Ełku z dnia 31.01.2006, Uchwały Nr XLVIII/427/06 Rady 
Miasta Ełku z dnia 29.08.2006,  w załączeniu do protokołu. 
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki omówił projekt uchwały. Zgłosił 
wniosek o wykreślenie zapisu w § 1 pkt 1 podpunktu 5). 
Radni przez aklamacje wniosek przyjęli. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Waldemar 
Pieńkowski poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta  A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem wniosku wniosek o wykreślenie zapisu 
w § 1 pkt 1 podpunktu 5); 21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XV/140/07 w sprawie 
uchylenia: Uchwały Nr XXV/222/04 Rady Miasta Ełku z dnia 28.10.2004, Uchwały 
Nr XXVII/240/04 Rady Miasta Ełku z dnia 07.12.2004, Uchwały Nr XXVII/241/04 
Rady Miasta Ełku z dnia 07.12.2004r.,  Uchwały Nr XLI/364/06 Rady Miasta Ełku            
z dnia 31.01.2006, Uchwały Nr XLVIII/427/06 Rady Miasta Ełku z dnia 29.08.2006.  
Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Stradczuk, 
I.Dzienisiewicz.      
  

*  *  * 
6)  Projekt uchwały w sprawie współpracy z miastem Oziersk w Obwodzie 
Kaliningradzkim w Federacji Rosyjskiej,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański  omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
 Przewodniczący Rady Miasta A.Orzechowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała z wnioskiem o dopisanie wyrazów: „i sportu”                       
w zdaniach: wspieranie rozwoju turystyki i sportu. 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.            
 Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM A.Orzechowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem  wniosku z Komisji Sportu, Turystyki                        
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i Rekreacji;  20 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 1 głosie wstrzym.  radni podjęli 
Uchwałę Nr XV/141/07 w sprawie  współpracy z miastem Oziersk w Obwodzie 
Kaliningradzkim w Federacji Rosyjskiej. Uchwała w załączeniu do protokołu.                     
W trakcie głosowania nieobecni radni: J.Stradczuk, I.Dzienisiewicz.      

 
Do punktu -7- 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski zwrócił uwagę na 
fakt, iż od półtora miesiąca nie widać prac na promenadzie. Odcinek, który został 
wykonany jest w złym stanie technicznym. Spowodowały to padające ulewne deszcze, 
które rozmyły brzeg w niektórych miejscach promenady. Radny zdaje sobie sprawę             
z tego, że termin zakończenia budowy jest   w miesiącu grudniu, ale prosi aby ponaglić 
wykonawcę, by nie zwlekał z pracami i je wznowił.  Polbruk będący częścią materiałów 
budowlanych promenady, został przywieziony i rozsypany  niedaleko  Szkoły 
Podstawowej Nr 7. Dzieci, tym polbrukiem się bawią, wrzucają do jeziora. Nikt nie 
reaguje – ani Straż Miejska, ani nadzór budowlany.  Radny zadał pytanie, od kiedy ruszą 
prace na promenadzie? Zdaniem radnego kolejność wykonania tego zadania jest od 
końca. Praktycznie dojścia na wszelkie organizowane imprezy na plaży nie mogły być 
dojściami po wykonanej promenadzie. Na  przyszłość  radny prosi aby planując 
inwestycje miejskie, uwzględniać  w specyfikacji poszczególnych zadań, wyszczególnić 
co ma być wykonane najpierw (chyba, że ze względów technologicznych jest to 
niemożliwe) chodzi o to, że  projektować zadania inwestycyjne według ważności                    
i potrzeb dla miasta. Przykład tej inwestycji – zakończenie realizacji w miesiącu grudniu, 
gdy potrzebna jest bardziej mieszkańcom w lecie i winna być rozpoczęta wcześniej                       
i zakończona również wcześniej. Kolejny temat poruszony dot. skate parku. Radny 
zadaje pytanie, kiedy zostanie on uruchomiony?  Zwrócił uwagę, na fakt, że młodzież 
uczestnicząca między innymi w jego budowie, w dniu wczorajszym została wyproszona, 
ze względu na zły stan techniczny urządzeń. 
 
 Radny Idzi Podwojski poinformował, że zbliża się czas konstruowania  projektu 
budżetu miasta na 2008 rok. W związku z tym zwrócił się z zapytaniem: 

– czy są przewidziane nakłady finansowe na dokończenie budowy ulicy Wileńskiej 
na odcinku od ulicy Sikorskiego, 

– czy przewiduje się środki na budowę dróg na osiedlu Pod Lasem? 
 
 Radny Tomasz Bińczak podziękował za otrzymaną odpowiedź na interpelacje z 
ostatniej sesji. Poinformował, że w pełni nie jest usatysfakcjonowany tą odpowiedzią. 
Uważa, że można znaleźć rozwiązanie, aby ruch ciężarowy tranzytowy wyprowadzić z 
miasta wzorem rozwiązania na skrzyżowaniu ulicy Grajewskiej, Kilińskiego i 
Przemysłowej. Proponuje sprawie tej przyjrzeć się. Kolejny temat poruszony dot. 
parkingu na ulicy Roosvelta. Zwrócił uwagę, że na końcu ulicy jest wjazd do budynków 
osiedlowych i na parking między blokami Wojska Polskiego 38 i 40A. Wjazd ten jest 
prawie zawsze zablokowany parkującymi samochodami. Radny zadaje pytanie, co by 
było w przypadku, gdyby musiał dojechać samochód straży pożarnej lub karetka 
pogotowia do tych budynków?  Kolejna sprawa poruszona przez radnego dot. trwającego 
remontu nawierzchni ulicy Armii Krajowej. Rozkopanie w kilku  miejscach na tej ulicy  
powoduje blokadę samochodów na  tej ulicy, jest ona nieprzejezdna. Radny proponuje 
sukcesywnie planować  remonty.  
 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na 
zgłoszone zapytania i interpelacje: 
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– Wiceprzewodniczącemu Rady Miasta W.Kwiatkowskiemu – Pan Prezydent 
przypomniał, że zgodnie z umową termin wykonania prac na promenadzie mija            
31 grudnia b.r. To, że firma rozpoczęła prace i zrobiła dużo w pierwszym okresie 
wynikało z potencjału firmy. Firma jest z Łomży,  która prowadziła budowę nowej 
drogi w okolicach Stawisk. W bieżącym tygodniu wykonawca powraca na plac 
budowy i prace będa kontynuowane. Docierają sygnały dot. tego, że kostka brukowa 
leży w jeziorze i kradną ją mieszkańcy. Te informacje zostały przekazane 
inwestorowi, gdyż to on ponosi koszty tego, że nie zabezpieczył w odpowiedni 
sposób materiałów. My odpowiadamy za bezpieczeństwo osób tam przebywających  
i za stan jeziora. Inspektor nadzoru budowlanego odpowiednio już zareagował. Straż 
Miejska również zwróci na to uwagę. Skate park, położony jest na gruncie miejskim, 
będący w zarządzie MOSiR, a oddany jest  w użytkowanie Stowarzyszeniu NULLA .  
W związku z sygnałami, że niektóre urządzenia są niesprawne, została powołana 
komisja z Prezydentem Urbańskim w składzie, która  zadecydowała, że skate park 
trzeba zamknąć, biorąc pod uwagę zdrowie i życie młodych mieszkańców miasta. Na 
dzień dzisiejszy należy rozstrzygnąć kto ma się tym zajmować. W przyszłorocznym 
budżecie trzeba będzie zarezerwować pieniądze na modernizację urządzeń w skate 
parku. 

– Radnemu I.Powojskiemu odnośnie planowanych środków na ulicę Wileńską od 
wysokości   ul. Sikorskiego do osiedla. W bieżącym roku realizowany jest projekt 
techniczny, są przeznaczone środki  w wys. 99 tys. zł. Zechcemy zachęcić 
spółdzielnię mieszkaniową, by zechciała dołożyć się do tej inwestycji, gdyż jest to na 
terenie osiedla mieszkaniowego. Drogi na osiedlu Pod Lasem.Prezydent Miasta 
przypomniał, że  w budżecie miasta zapisana jest budowa dróg na tym osiedlu do 
roku  2009. W b.r.  rozstrzgnięty został przetarg i rozpoczynamy realizację tej 
inwestycji. Został przekazany plac budowy inwestorowi wyłonionemu w drodze 
przetargu. 

– Radnemu T.Bińczakowi – informacji udzielił Naczelnik Wydziału MK 
A.Semeńczuk, między innymi informując, że skanalizowanie ruchu TIR istnieje na 
wlotach. Dodał, że wszystkie wloty są w zarządzie GDDKiA. Była próba 
ograniczenia  ze strony miasta, ale po dwóch dniach wycofano się z tego. Do sprawy 
wrócimy po opracowaniu projektu organizacji ruchu w całym mieście.  
Odnośnie parkingu na ulicy Roosvelta  Prezydent Miasta T.Andrukiewicz 
poinformował, że sprawę zna. Niemniej do budynków wymienionych przez radnego 
jest również dojazd od ulicy Mickiewicza. Utrudnienia z przejazdem na ulicy Armii 
Krajowej wynikają z planowanych prac, ale mieliśmy również  awarię na tej ulicy                        
i to spowodowało większe utrudnienie w ruchu kołowym.  

 
Do punktu -8- 
 Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Wojciech Kwiatkowski podziękował za 
wystosowane pismo do GDDKiA o właściwe oznakowanie dróg, a także za układ dróg 
jednokierunkowych                       w mieście. Zdaniem radnego właściwie dobrany układ 
dróg jednokierunkowych spowodował to, że przez miasto można łatwo przejechać.   
 
 Przewodniczący Rady Miasta   A.Orzechowski poinformował: 
– otrzymaliśmy pismo – podziękowanie od Pana Wiesława Gawinak, który był jednym 

z inicjatorów i wnioskodawców nadania nazwy rondu bądź ulicy w mieście im. 
majora Czesława Nalborskiego. Pismo znajduje się w Biurze Rady Miasta i można 
się z nim zapoznać. 
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– Wpłynęło pismo od Pana Klemensa Rydzewskiego w sprawie parkingów przy sklepie 
i pralni na ulicy Orzeszkowej. Pismo znajduje się w Biurze Rady Miasta i można się z 
nim zapoznać. 

 
Do punktu -9- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Andrzej 
Orzechowski zamknął obrady XV sesji Rady Miasta w dniu  25 września 2007 roku                
o godzinie 1400 . 
 
Protokołowała:  
           Przewodniczył obradom: 
Elżbieta Liziewska 
                   Andrzej Orzechowski           


